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Obec Mysločovice 
Zastupitelstvo obce Mysločovice 

 

Zápis z XX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
 

Datum konání: 12. 2. 2024 od 18:00 hodin 
Místo konání: budova obecního úřadu, Mysločovice č. p. 21 
Přítomni: 6 členů zastupitelstva obce  
                hosté: ,  
                pí Lenka Pitříková – zápis průběhu zasedání 
Nepřítomni: Ing. Bureš (omluven) 
 
Navržený program zasedání: 
1. Projednání zápisu z XIX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
2. Výroční zpráva za rok 2023 podle zákona č. 106/199 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění  
    pozdějších předpisů 
3. Kalkulace obědů ze základní školy 
4. Různé 
5. Rozpočtové opatření 
 
Jednání zahájil starosta obce p. Petr Jurášek, přivítal přítomné, prohlásil, že zasedání bylo řádně svoláno  
a vyhlášeno. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce, zasedání je 
schopné usnášení. Sdělil, že zápis z XIX. zasedání byl ověřen, vyložen k nahlédnutí na OÚ, nebyly proti němu 
podány námitky. Za ověřovatele zápisu navrhl Ing. Kutru a p. Žáka. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce Mysločovice schvaluje následující program XX. zasedání: 
1. Projednání zápisu z XIX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
2. Výroční zpráva za rok 2023 podle zákona č. 106/199 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění  
    pozdějších předpisů 
3. Kalkulace obědů ze základní školy 
4. Různé 
5. Rozpočtové opatření 
a ověřovatele zápisu Ing. Kutru a p. Žáka.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 1. usnesení č. XX/2024 

K jednotlivým bodům programu: 
1. Projednání zápisu z XIX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
- VFP obce Mysločovice na rok 2024 (viz minulá zasedání) – případná spoluúčast obce na rekonstrukci 
šaten TJ SOKOL se bude řešit až v případě, kdy budou mít přislíbenu dotaci z kraje.   
- Nová zástavba PSG – územní studie pro změnu ÚP č. 3 (viz minulá zasedání) – zastupitelé byli 
seznámeni se stanoviskem investora k požadavkům zastupitelstva, investor oznámil změnu názvu své 
společnosti, zejména z důvodu neoprávněného spojování své činnosti s PSG Zlín. Většina zastupitelstva se 
shodla na: 6 m široké proluce, zachování počtu domů, cesta u čp. 142 bude jen pro vozidla do 3,5 tuny, pro 
těžká auta cesta za Andělkou. Pan Žák upřesnil své stanovisko na minulém zasedání – navrhoval proluku 
v šířce 10 m, příp. 8 m, 6 m je dle něj málo. Zbudování dětského hřiště zatím nedořešeno.  

 – pokračujete v projektu, i když na schůzce s občany na zbrojnici občané nesouhlasili?  
Starosta – potřebujeme v obci stavět, demografická křivka nám klesá, cca 70 domů v obci má jediného 
bydlícího, v projektu je rezerva pro individuální zeleň. Ing. Kutra – výstavba do extravilánu obce je špatně.   Pan 
Žák – již dříve jsme byli nuceni ze strany magistrátu, resp. Zlínského kraje, do zastavění intravilánu obce, 
musíme poslouchat jejich regulativy. Proto byla tato lokalita vedena jako rezerva BI, teprve po jejím zastavění 
nás pustí budovat v dalších lokalitách obce. Pan Utinek – na zbrojnici bylo občany zmíněno, že se 
„naplaveniny“ nezapojují do života v obci, ale naopak, zapojují se – představitelé spolků v obci jsou 
naplaveniny, starosta je naplavenina. Mladí tu chtějí bydlet, je zájem o výstavbu u nás, a pokud se staví na 
okrajových částech obce, pak se lidi separují, vznikají satelity.  

 – jde o to, že se počítá se stejným počtem domů, souhlasí nová firma, aby se počet plánovaných 
domů snížil? Zastupitelé – počet domů se nesnižoval. Pan Utinek – řešily se dvě cesty, rozšíření pásu za 
zahradami a co by tato firma mohla udělat pro obec – pomoct s dětským hřištěm v centru obce. 
- Převod pozemků parc. č. 18 a 465 v k. ú. Mysločovice – ÚZSVM (viz minulá zasedání) – pozemek  
p. č. 465 převeden, pozemek p. č. 18 – nic nového.  
- Oprava odvodnění komunikace na pěší zóně od čp. 105 k potoku vč. opěrné zídky u mostu (viz 
minulá zasedání) – pracuje se na opěrné zídce.  
- Pozemek p. č. 372/13 v k. ú. Mysločovice (viz minulá zasedání) –  zakoupila pozemek vedle 

, zasahuje špicí do jejich sjezdu k domu, stát vlastní sousední pozemek. ÚZSVM zamýšlí převést 
½ pozemku na obec a ½ . 27. 2. 2024 proběhne schůzka všech zúčastněných na místě samém. 
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Pan Žák – pokud dojde k rozdělení pozemku, bude sjezd snad řešit ŘSZK a posune se to dál. Starosta – 
apeloval na to, že při sjezdu pí Habáňová zase pojede přes pozemek Mašláňových.   
- Akce „Machová – Mysločovice, stezka pro pěší a cyklisty“ (viz minulá zasedání) – schůzka k bodování 
žádosti proběhne 16. 2. 2024. 
- Akce „Rekonstrukce střechy a kotelny mateřské školy v Mysločovicích“ (viz minulá zasedání) – jsme 
114. náhradníkem, naděje je nízká. V případě žádosti o novou dotaci, bude muset být nové výběrové řízení. 
Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje zrušení výběrového řízení na 
zhotovitele prací akce „Rekonstrukce střechy a kotelny mateřské školy v Mysločovicích“. K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 2. usnesení č. XX/2024 
-  Obslužnost dopravní lokality nad školou a u školy, parkování u školy (viz minulá zasedání) – starosta 
urgoval projektantku, nic nového.  – pod školou je pozemek obce a vedle něj pozemek  

, pokud by ho obec odkoupila, tak by byly lepší možnosti. Starosta – stávající vlastníci nechtějí 
odprodat, počítají s budoucí výstavbou domů. Projektantka není omezena při zpracování studie vlastnictvím 
pozemků, dodá 3 návrhy, pak se bude jednat. Pan Žák – v tomto místě bylo v minulosti plánováno tréninkové 
hřiště pro TJ SOKOL, sportoviště pro školu, pozemky zde zatím nejsou určeny pro bytovou výstavbu.     
- Žádost o řešení bezpečnostního rizika - výjezdy kolem živých plotů po obci (viz minulá zasedání) – 
nic nového.    
- Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene- SEK- Propoj Mysločovice – Hostišová (viz 
minulá zasedání) – probíhá stavební řízení na magistrátu.    
- Akce „ZŠ Mysločovice – venkovní učebna, konektivita školy, rekonstrukce a modernizace 
odborných učeben“ (viz minulá zasedání) – pracuje se na rozpočtech, v elektronické podobě byla dodána 
projektová dokumentace. Výběrové řízení by mělo být zvlášť na stavební část, zvlášť na vybavení a zvlášť na 
konektivitu.   
- Potřeba přeložení chodníku od čp. 26 k čp. 109 (viz minulá zasedání) – úkol trvá. 
- Realizace propustku (P12 a P21) a svodného příkopu pod lesem u kravína (ZP2) (viz minulá 
zasedání) – žádost byla podána. Příkop od lesa dolů je po obou stranách, po pravé straně plánovaný, po levé 
funkční. V místě plánovaného příkopu je plánováno položení kabelu k ev. č. 1, s tím je spojeno i položení 
kabelu NN k šatnám TJ SOKOL. Také se řešila cesta od výstavby nad ZŠ k Andělce, v místě jsou sloupy, 
kanalizace s poklopy (její kolaudace byla ještě před pozemkovými úpravami). Pozemkový úřad upřednostňuje 
realizaci příkopu a propustku.  
- Projekt „Mysločovice komunikace pěší na parcele č. 357/1, 356 a 465 k.ú. Mysločovice“ (viz minulá 
zasedání) – 16. 2. 2024 proběhne schůzka k bodování žádosti.  
- Inventarizace majetku obce Mysločovice (viz minulá zasedání) – předseda komise Mgr. Volf 
konstatoval, že byla provedena inventarizace veškerého majetku a závazků k 31. 12. 2023, komise doporučuje 
uspořádat místnost minimuzea a doporučuje vyřazení: inv. č. 10996 – externí hard disk – nefunkční (2013,  
3 608 Kč), inv. č. 10733 – CRT monitor – morálně zastaralý, nepoužitelný pro jakékoliv účely (2001, 6 283 Kč)  
a inv. č. 11863 – lednice – nefunkční, neopravitelná (2007, 24 989 Kč).  
O vyřazení majetku do 5 tis. Kč dle Směrnice č. 2 Dlouhodobý majetek a jeho evidence, operativní evidence 
majetku rozhoduje starosta a místostarosta. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice 
schvaluje vyřadit z majetku obce CRT monitor (inv. č. 10733) a lednici (inv. č. 11863), a to za podmínky 
ekologické likvidace.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 3. usnesení č. XX/2024 

- Dotace na sběrná místa a kontejnery (viz minulá zasedání) – žádost o dotaci z OPŽP Ministerstva 
životního prostředí podána.  
- Oprava dopadové plochy na školním hřišti u MŠ (viz minulá zasedání) – úkol trvá, bude realizováno za 
lepšího počasí.  
- Pošta PARTNER (viz minulé zasedání) – zástupce České pošty jednal se starostou, jejich představa je 
poskytnutí prostor zdarma, přispívat na provoz. Zastupitelé postoj k zavedení Pošty PARTNER nezměnili.  
- Plán oprav na hřbitově (viz minulé zasedání) – plán oprav obcím rozeslán. Byly odstraněny vzrostlé 
smrky u márnice, bude se řešit břečťan na hřbitovní zdi. V některých místech je narušena vápenocementová 
omítka. Nájemci si vysazují na hrobových místech stromy a keře, někteří ale pak neprovádějí řádně jejich 
údržbu a ořez dle hřbitovního řádu.       
- Plán rozvoje obce (viz minulé zasedání) – p. Žák ho v části stavebních akcí doplnil, od zastupitelů další 
podněty neobdržel. Starosta – je třeba aktualizovat texty, grafy, obrázky. Dle p. Žáka by mělo být zadáno 
specializované firmě.  
- Revize mostu u čp. 104 (viz minulé zasedání) – starosta - most je ve stavu potřeby výměny za nový, není 
zaevidovaný, poptal diagnostiku mostu. Tři části mostu musí mít průkaz dle tloušťky a výztuže, z toho vyplyne 
nosnost mostu. Budou doplněny dopravní značky k omezení vjezdu na most do doby, než se podaří most 
zrekonstruovat. Náklady projekt cca 1 mil. Kč, stavební práce 9,5 mil. Kč. Řešil s krajem možnosti dotace, 
z POV ZK bychom na projekt mohli získat dotaci max. 450 tis. Kč, ale letošní termín podání žádosti nestihneme. 
I když most byl postaven dříve, než pod ním byly umístěny sítě, nyní nás tyto omezují svým ochranným 
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pásmem, jejich přeložením. Pan Žák – v případě zúžení či zrušení zeleného pásu bychom byli možná mimo 
ochranné pásmo sítí. Starosta – budeme hledat vhodný dotační titul.  
- Nové popelnicové nádoby (viz minulé zasedání) – stále, od října 2023, urgujeme u technických služeb 
jejich dodání, aby se nemusely vydávat na letošní rok další nálepky. Pochybení je na straně technických služeb, 
plechové popelnice budou zatím vyváženy bez nalepené nálepky na letošní rok. 
- Žádost  o odprodej části obecního pozemku p. č. 355/2 (viz minulé zasedání) – záměr 
prodeje zveřejněn na úřední desce obce od 22. 1. do 7. 2. 2024. Jediným zájemcem je , nechá 
část pozemku zaměřit, poté bude uzavřena smlouva o smlouvě budoucí kupní.  
- Žádost TJ SOKOL o dlouhodobý pronájem p. č. 182/55 (viz minulé zasedání) – dodatek ke smlouvě  
o výpůjčce uzavřen do konce roku, po poradě s právníkem bude poté uzavřena pravděpodobně dohoda  
o užívání pozemku.  
- Žádost MOPRE s.r.o. o vyjádření k projektové dokumentaci „Mysločovice,kabel 
VN+rozv.VN+RTU,SYGNUM 1030081289“pro územní rozhodnutí a žádost MSEM a.s. o vyjádření ke 
stavbě „Mysločovice,Zlatuška pč.197-4,kabel NN“ (viz minulé zasedání) – řeší se přepracování projektů.   
- Zajištění nájemního bydlení (viz minulé zasedání) – stále se čeká na vyhlášení vhodného dotačního 
titulu. Pan Žák – je třeba jednat s projektantem ohledně aktualizace projektu, popř. žádat o stavební povolení, 
abychom byli připraveni. Námitky manželů Karlíkových k projektu byly vypořádány, ale dotaci jsme neobdrželi  
a o stavební povolení se z toho důvodu nežádalo.  
2. Výroční zpráva za rok 2023 podle zákona č. 106/199 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve 

znění pozdějších předpisů 
Starosta zastupitele seznámil s obsahem výroční zprávy. Nebyla vznesena žádná žádost o informaci dle tohoto 
zákona, zpráva zveřejněna od 8. 2. 2024 na úřední desce obce.  
3. Kalkulace obědů ze základní školy 
ZŠMŠ nenavýšila cenu od 1. 2. 2024, zůstává 85 Kč. Celkové skutečné náklady na 1 oběd včetně rozvozu byly 
v roce 2023 cca 113 Kč, v letošním roce se předpokládá 119 Kč. Návrh nové ceny pro důchodce je 95 Kč, 
dosud 90 Kč, obědy jsme loni dotovali cca 23 Kč. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice 
schvaluje s účinností od 26. 2. 2024 cenu obědu pro důchodce 95 Kč a pro ostatní strávníky 120 Kč.“ K návrhu 
nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 4. usnesení č. XX/2024 
4. Různé 
- Žádost o dotaci z rozpočtu obce Zdravotní klaun - starosta - návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje poskytnutí veřejné finanční podpory 5 000 Kč organizaci Zdravotní klaun, o.p.s. na 
programy pro malé pacienty v nemocnicích v roce 2024.“   
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 0, proti 5, zdrželi se 1. Usnesení neschváleno. 
- Žádost ZEMETu o povolení ořezu dřevin, které zasahují do obecních pozemků a brání průjezdu 
zemědělské techniky – práce nabízí za cenu 1 500 Kč/hod./ořez, 1 500 Kč/hod./mulčování, 1 000 Kč/hod./úhrn 
radlicí, 1 500 Kč/hod./přejezd, vše bez DPH. Pan Žák – jako nájemci jsou povinni si přilehlé pozemky udržovat. 
Starosta – v Hostišové a Machové s jejich ořezem spokojeni nebyli, Sazovice ořez nepovolili. Informaci předal 
našemu lesnímu hospodáři. Zastupitelé - služeb ZEMETu zatím nevyužijeme. 
- Dotace na zpracování místní energetické koncepce – koncepce by měla být nástrojem a návodem, jak 
optimalizovat dodávku energie vůči energii spotřebovávané v lokalitě obce, jak postupovat při komplexním 
zajištění dodávky a spotřeby energie v obci. Jedná se o 95 % dotaci, max. 450 tis. Kč, podání žádostí od  
5. 12. 2024 do 30. 6. 2025. Pro podání žádosti, ale i po dobu tří let po realizaci od nás budou požadovat 
podklady, pravděpodobně pravidelné odečty energií. Mgr. Volf – je třeba zjistit informace z jiných obcí, poptat se 
na zkušenosti s koncepcí. 
- Starosta informoval o velkém odběru vody v obci, v době od 23. do 4 hodiny, osobně situaci v obci 
prověřoval, zatím odběratel nenalezen. Vodárny Zlín situaci řeší. 
- Protokoly z kontrol finančním výborem a kontrolním výborem - finanční výbor doporučil zkontrolovat 
podnikatelské subjekty v obci, a to jakým způsobem nakládají s odpady, zda k tomu mají uzavřenu smlouvu. 
Kontrolní výbor následně provedl kontrolu u pěti větších subjektů v obci, finanční výbor rozsah kontroly 
nepovažuje za dostatečný, měl by zahrnovat všechny podnikatelské subjekty v obci. V minulosti obec vyzývala 
podnikatele k doložení likvidace odpadů, ale je třeba prověřit, zda k tomu v současné době máme oprávnění. 
V ostatních oblastech kontroly nebyla výbory nalezena žádná zjištění.  
- Společnost NEVAJGLUJ návrh smlouvy – obci by vznikla povinnost zajištění sběru odpadu 
z tabákových výrobků, vyplňování ročního dotazníku. Za to by získala 1x ročně náhradu nákladů dle jejich 
sazebníku. Zastupitelé – obec není schopna zajistit personálně. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje uzavření Smlouvy o úhradě nákladů na úklid a nakládání s odpady tabákových výrobků 
se společností NEVAJGLUJ a.s.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 0, proti 4, zdrželi se 2. Usnesení neschváleno. 
- Žádost ŘKF Mysločovice o příspěvek na letní farní tábor – letos se koná již poosmé, 17. – 24. 8. 
Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje veřejnou finanční podporu na zajištění 
táboru farnosti Mysločovice v roce 2024 pro Římskokatolickou farnost Mysločovice ve výši 5 000 Kč a pověřuje 
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starostu uzavřením veřejnoprávní smlouvy. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje 
z rezervy na paragrafu 6409, položce 6901.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 5. usnesení č. XX/2024  
- Žádost o dotaci z rozpočtu obce Domov pro seniory Lukov - starosta - návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce Mysločovice schvaluje poskytnutí veřejné finanční podpory 5 000 Kč Domovu pro seniory Lukov, 
příspěvkové organizaci na nákup pomůcek a vybavení pro klienty.“   
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 0, proti 5, zdrželi se 1. Usnesení neschváleno. 
- Ceník pronájmu obřadní místnosti – starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice 
schvaluje sazbu 1 000 Kč za užití obřadní místnosti ke konání obřadu pro žadatele, z nichž ani jeden nemá 
trvalé bydliště v Mysločovicích.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 6. usnesení č. XX/2024  
- 2. 3. 2024 proběhne vítání 4 občánků. 
- Obecní knihovna – knihovní systém, software není udržovaný, stránky knihovny nejsou dostatečně 
zabezpečené. Jsme napojeni na knihovnu v Otrokovicích, která si zajistila upgrade svého systému, ale pro 
spádové obce, regionální pobočky, toto finančně nezajišťuje. Data naší obce, katalogizace a výpůjčky, tak 
zůstávají na nezabezpečeném serveru. Náklady na upgrade everbis jsou cca 10 tis. Kč, roční udržovací 
poplatek 1 300 Kč. Okolní obce se již pro tento upgrade rozhodly. Pan Žák připomněl, že stávající software 
používáme na doporučení knihovny v Otrokovicích, z její strany je i provozován. Starosta – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje pořízení upgrade knihovního systému eVerbis využívaného naší 
obecní knihovnou a současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí výdajů na upgrade a roční poplatek 
z rezervy na paragrafu 6409, položce 6901.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 7. usnesení č. XX/2024  
-  Příspěvek na penzijní připojištění – starosta informoval zastupitele o možnosti příspěvku na penzijní 
pojištění, a to nejen zaměstnancům, ale nově od 1. 1. 2024 i zastupitelům. Jedná se o peněžní benefit 
poskytovaný mnoha zaměstnavateli. Zastupitelé se shodli na příspěvku 1 000 Kč pro zaměstnance či 
zastupitele, kteří o něj požádají. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje 
směrnici k Poskytování příspěvků na penzijní připojištění a doplňkové penzijní spoření s účinností od  
1. 3. 2024. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy na paragrafu 6409, položce 
6901.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 8. usnesení č. XX/2024  
- Kotelna, střecha MŠ – v havarijním stavu, rekonstrukci by potřebovala i střecha ZŠ (deskový krov, krytina 
na konci životnosti). Na zelené střechy je dotační titul z OPŽP 95 %, ale stávající projekt na rekonstrukci střechy 
MŠ není k tomu nachystaný, pro rekonstrukci střechy ZŠ projekt nemáme vůbec. Pan Žák – při rekonstrukci 
budovy jídelny ZŠ byly zjištěny prohnilé krovy, i střecha 4. budovy není v pořádku, přinejmenším krytina 
v některých místech nedrží. Ing. Kutra navrhl řešit zvlášť kotelnu MŠ a střechu MŠ, vrátit se na budovách ZŠMŠ 
do původního stavu rovných střech. Před rozhodnutím o typu střechy bude třeba posoudit jejich stávající statiku. 
Pan Žák – začněme studií střech, návrhem řešení.       
- Podkroví budova OÚ – bude podána žádost o dotaci z POV ZK, lze získat max. 1 mil. Kč. 
- Digitálně technická mapa ČR, digitálně technická mapa ZK – od 7/2024 musí být vše vloženo 
v jednotném formátu, majitelé sítí musí jejich aktualizace vkládat do systému. Zatím se hledá řešení, jak vše 
správně dopořídit. Kanalizaci máme vloženu, u průběžného vkládání a editace zvážit, zda vše zvládneme jako 
majitel sítí sami nebo budeme řešit dodavatelsky. Pan Žák – v zájmu geodetů bude jim to svěřovat. Jak na tom 
jsme s veřejným osvětlením? Starosta – pro mapy je zatím důležité to, co je pod zemí.    
- Cyklostezka do Sazovic – není osvětlená, nebezpečná ráno i večer pro chodce i cyklisty navzájem, např. 
pro děti ZŠ. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje záměr dobudování 
veřejného osvětlení na cyklostezce do Sazovic, v části od hřbitova na konec katastru obce.“ K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 2, proti 3, zdrželi se 1. Usnesení neschváleno. 
- Žádost ZŠMŠ o souhlas s vyřazením majetku – zesilovací souprava (inv. č. 102, pořizovací cena 10 000 
Kč, rok pořízení 1994) a lednička (inv. č. 647, pořizovací cena 12 075 Kč, rok pořízení 2001), nepotřebné.  
Zastupitelé – ledničku vyřaďme, u zesilovací soupravy nenajdeme využití? Starosta – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice, příspěvkové 
organizaci vyřazení ledničky (inv. č. 647) z majetku ve správě za podmínky její ekologické likvidace.“ K návrhu 
nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 9. usnesení č. XX/2024      
-  – přislíbili jste schůzku s občany ohledně výsledku jednání k nové výstavbě. 
Zastupitelé – schůzka bude.  – je Vám známo, že škola pracuje na online aplikaci „virtuální 
prohlídka školy“? Je to vhodné vzhledem k předvánoční události na filozofické fakultě v Praze? Zastupitelé – 
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takovou informaci nemáme. Ing. Kutra – pachatelé jsou většinou bývalí žáci, kteří jsou s prostředím školy velmi 
obeznámeni. 
-  – proč se nevyužívají obecní kroje při vítání občánků? Pan Utinek – Ječmínek ukončil 
činnost, je problém vůbec sehnat děti na vystoupení, natož aby rodiče ještě žehlili kroje.  – 
nabídněme to rodičům.  
- Pan Žák – podávala se žádost na dovybavení JSDHO např. novými botami? Starosta – ne. Pan Žák – na 
podzim 2023 se pořídily boty, mohly se pořídit letos z dotace, apeloval na využívání dotace k dovybavení 
JSDHO.  
- Pan Utinek – k nové výstavbě v obci zastupitelé hodně debatovali, u každé z variant hodně zvažovali pro 
a proti, sám byl taky pro snížení počtu domů, ale není to tak jednoduché. Ve všem se neshodneme, schůzka 
s občany bude. Říct si, nechceme stavět, nelze, nad schůzkou s občany, co byla, jsme jen tak nemávli rukou, 
pro výstavbu jsme určitě. 
-  – na obec by se měly předat kromě krojů Ječmínku i básničky po tetině (její mamince), aby 
se „přenášely“ dál, neupadly v zapomnění. 
- Ing. Kutra – je třeba upozornit občany, aby byly ve střehu ohledně zabezpečení svého majetku, on sám 
zjistil poškození vstupních vrat. 
- Ing. Kutra poděkoval organizátorům za organizaci vodění medvěda a amatérského divadla.  
-  – na schůzce s občany by se mohly prodiskutovat návrhy rozvoje obce. 
-  – je možné v Obecních novinách zveřejnit článek např. k country tančení na HZ? Pan 
Utinek - uvítám jakékoliv podněty, články do novin, pravidelně k tomu vyzývám.  
5. Rozpočtové opatření 
Starosta seznámil zastupitele s návrhem rozpočtového opatření č. 2/2024 (viz příloha) a zdůvodnil jim ho. 
Celkově dochází k navýšení rozpočtu příjmů a výdajů o 4 010,72 Kč. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce Mysločovice schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2024.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno.                                                          
Bod 10. usnesení č. XX/2024 
 
 
Starosta poděkoval všem za účast, sdělil, že další zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí  
11. 3. 2024 na obecním úřadě, ukončil zasedání zastupitelstva 12. 2. 2024 v 20:35 hodin. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Prezenční listina 
2. Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
3. Návrh rozpočtového opatření č. 2/2024 
 
 

Rekapitulace usnesení z XX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
konaného dne 12. 2. 2024 od 18:00 hodin 

Zastupitelstvo obce Mysločovice po projednání: 

1. Schvaluje následující program XX. zasedání: 
1. Projednání zápisu z XIX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
2. Výroční zpráva za rok 2023 podle zákona č. 106/199 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění  
    pozdějších předpisů 
3. Kalkulace obědů ze základní školy 
4. Různé 
5. Rozpočtové opatření 

 a ověřovatele zápisu Ing. Kutru a p. Žáka. 

2. Schvaluje zrušení výběrového řízení na zhotovitele prací akce „Rekonstrukce střechy a kotelny mateřské 
školy v Mysločovicích“. 

3. Schvaluje vyřadit z majetku obce CRT monitor (inv. č. 10733) a lednici (inv. č. 11863), a to za podmínky 
ekologické likvidace. 

4. Schvaluje s účinností od 26. 2. 2023 cenu obědu pro důchodce 95 Kč a pro ostatní strávníky 120 Kč. 

5. Schvaluje veřejnou finanční podporu na zajištění táboru farnosti Mysločovice v roce 2024 pro 
Římskokatolickou farnost Mysločovice ve výši 5 000 Kč a pověřuje starostu uzavřením veřejnoprávní 
smlouvy. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy na paragrafu 6409, 
položce 6901. 

6. Schvaluje sazbu 1 000 Kč za užití obřadní místnosti ke konání obřadu pro žadatele, z nichž ani jeden nemá 
trvalé bydliště v Mysločovicích. 
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7. Schvaluje pořízení upgrade knihovního systému eVerbis využívaného naší obecní knihovnou a současně 
schvaluje rozpočtové opatření – krytí výdajů na upgrade a roční poplatek z rezervy na paragrafu 6409, 
položce 6901. 

8. Schvaluje směrnici k Poskytování příspěvků na penzijní připojištění a doplňkové penzijní spoření 
s účinností od 1. 3. 2024. Současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z rezervy na 
paragrafu 6409, položce 6901. 

9. Schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice, příspěvkové organizaci vyřazení ledničky (inv. č. 
647) z majetku ve správě za podmínky její ekologické likvidace. 

10. Schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2024. 
 

Zapsal p. Petr Jurášek, datum vyhotovení zápisu: 15. 2. 2024, Lenka Pitříková  
datum podpisu zápisu starostou nebo místostarostou: 15. 2. 2024 
                                                                                       starosta p. Petr Jurášek  
                                                                                       místostarosta p. Pavel Žák  
 
ověřovatelé: Ing. Radim Kutra a p. Pavel Žák  
 

 


